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Abstract (en)
The tank consists of two communicating compartments (5, 6), the first having a wall with an inner cylindrical surface and at least one tangential
inlet (25) at the top to centrifuge the incoming liquid, while the second has an outlet (32) at the bottom for the degassed liquid and a partition (41,
42) to damp the swirling motion of the liq. The two compartments communicate with one other through apertures (20) at the bottom of the first
compartment (5). The second compartment has a cylindrical wall (10) lying coaxially with the first compartment, and two hemispherical ends (11,
31). The tank is made from a moulded plastic such as translucent polypropylene with graduations on its outer surface to allow the liquid level to be
monitored.

Abstract (fr)
Ce réservoir comprend deux compartiments communicants, un premier compartiment (5) dont la surface interne (26) est une surface de révolution
d'axe vertical (ZZ') et qui est muni d'au moins un embout d'alimentation (25) disposé en partie haute et orienté selon une direction sensiblement
tangentielle par rapport à la surface (26) de telle sorte que le liquide à dégazer soit soumis à une centrifugation, et un second compartiment (6)
muni à sa partie basse d'un embout (32) de sortie du liquide dégazé et pourvu d'un cloisonnement (41, 42) de tranquillisation, apte à contrarier le
mouvement giratoire du liquide, ces deux compartiments (5, 6) communiquant l'un avec l'autre par des ouvertures (20) situées à la partie basse du
premier compartiment (5). Equipement des circuits de refroidissement, notamment pour les moteurs de véhicule automobile. <IMAGE>
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